
  
 

 

 

Raadsvragen intentieovereenkomst St Antonius Ziekenhuis 

Op 13 april vernamen wij in een persbericht dat de gemeente een intentieovereenkomst 

heeft gesloten met het Antonius Ziekenhuis over de vernieuwing van het ziekenhuisterrein. 

Het huidige ziekenhuis moet plaatsmaken voor een kleiner gezondheidscentrum, waardoor 

er ruimte ontstaat voor woningen. 

In de gemeenteraad zijn verschillende debatten gevoerd over de gevolgen die het 

verplaatsen van zorgfuncties uit Woerden naar andere locaties van het Antonius Ziekenhuis 

heeft gehad op de bereikbaarheid van zorg voor de Woerdense inwoner. Hierbij is de 

uitdrukkelijke wens geuit dat er na het sluiten van de SEH en HAP weer een vorm van lichte 

spoedzorg terugkeert in de gemeente. 

Op 9 juni 2022 is bij de behandeling van Omgevingsvisie Woerden zelfs een amendement 

aangenomen, waarin is vastgelegd dat goed bereikbare zorg - waaronder spoedzorg buiten 

kantooruren - uitgangspunt is bij de verdere ontwikkeling van het ziekenhuisterrein. In het 

verstrekte persbericht lezen wij hier echter niets over terug. In het AD lezen we bovendien 

dat volgens de heer Demoulin een terugkeer van de spoedeisende hulp in Woerden zeker 

niet aan de orde is en dat wethouder Noorthoek ‘in zijn nopjes is’ met de plannen van het 

ziekenhuis. 

Wij hebben daarom de volgende vragen aan het college: 

1. Welke vormen van lichte spoedzorg buiten kantooruren zijn er opgenomen in het plan 

van het Antonius Ziekenhuis? Overeenkomstig met de door de raad geamendeerde 

omgevingsvisie? 

2. Op welke manieren draagt het plan van het Antonius Ziekenhuis bij aan het 

verbeteren van de bereikbaarheid van de zorg voor de Woerdense inwoner? Vooral 

voor inwoners die geen auto ter beschikking hebben? 

3. Op welke wijze heeft de wethouder uitvoering gegeven aan de opdracht die hij bij het 

vaststellen van de geamendeerde omgevingsvisie van de raad heeft gekregen? 

4. Heeft de wethouder zijn invloed aangewend bij de Raad van Bestuur van het 

Antonius ziekenhuis, de huisartsen van Woerden en contacten in Den Haag, om te 

komen tot een lichte vorm van spoedzorg die ook in de avonduren en weekenden 

beschikbaar is voor Woerdense inwoners en een betere medische zorg voor 

Woerden? Indien dit het geval is, kan de wethouder toelichten op welke wijze hij dit 

heeft gedaan? 
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